

郵購表格 (只適用於本地訂購) #
Order Form - By Post (for local orders only) #

教師語文能力評核
Language Proficiency Assessment for Teachers

請圈上欲購買的試題之金額〔已包括每本的本地郵費〕，將填妥的表格及劃線支票〔抬頭人為「香港考試及評核局」〕一併寄回九龍新蒲崗爵祿街17號本局刊物組。

Please circle the appropriate amount (include inland postal charges per copy) for publication(s) ordered, and send this completed order form with crossed cheque made payable to "Hong Kong Examinations and Assessment Authority" to the Authority's Publications Unit, 17 Tseuk Luk Street, San Po Kong, Kowloon, Hong Kong.

試題 (附參考答案、評核報告及聆聽評核光碟)
Question Papers (with suggested answers, assessment report and listening test CD)

年份 Year	2016	2017	2018	2019	2020
英國語文 English Language	Sold out	Sold out	\$81.70	\$83.70	\$77.30
普通話 Putonghua	\$67.30	\$69.30	\$71.30	\$73.30	\$73.30

姓名 Name :
地址 Address :
聯絡電話 Contact Tel. No. :
電郵 E-mail :
掛號郵件(自由選擇) : \$15.50 Registered Mail (Optional) :
總金額 : Total Amount :
支票號碼 Cheque No. :

海外訂購者，請進入香港考試及評核局書店 <http://online.hkeaa.edu.hk/bookstore> 於網上購買或將填妥的訂購表格，電郵至刊物組(電郵地址：pu@hkeaa.edu.hk)，以待告知所需費用。

For overseas order, please purchase on the web <http://online.hkeaa.edu.hk/bookstore> or e-mail the order form to the Publications Unit (E-mail address : pu@hkeaa.edu.hk) which will advise you of the required cost.